聯合動態

United News

聯合書院金禧到訪傑出學人袁隆平院士訪問聯合書院 10-18/3/2007 Professor Yuan Longping, Distinguished Visiting Scholar for 2006-07 visited United College



中國國家雜交水稻工程技術研究中心主任袁 隆平院士於歡迎午宴上致辭。

Professor Yuan Longping, Director-General of the China National Hybrid Rice Research and Development Center, delivering a speech at the welcome luncheon.



校長劉遵義教授(左六)於漢園宴請袁隆平院士(右六)及其家人。

Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor (sixth from left) hosted a lunch for Professor Yuan Longping (sixth from right) and his family members in Vice-Chancellor's lodge.



袁隆平院士主持公開講座。 Professor Yuan Longping delivered a public lecture.



院長馮國培教授帶領袁隆平院士參觀 介紹袁院士演講的展覽。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, led Professor Yuan Longping to the College exhibition introducing Professor Yuan's lecture.



Professor Yuan attending a press interview in United College Staff Common Room.

袁隆平院士於書院文怡閣接受傳媒的專訪。

袁隆平院士出席歡送晚宴時,與書院到訪傑出學人委員會委 員合照。

A group photo taken at the farewell dinner with Professor Yuan and the Distinguished Visiting Scholar Committee Members.



袁隆平院士與生物系講座教 授辛世文教授(左)回答聯合 學生的提問。

Professor Yuan Longpong and Professor Sun Sai Ming Samuel, Professor of Biology (left), responding to questions from the audience during the question and answer session.

